


Willkommen bei Piure 
Piure ist ein deutsches, familiengeführtes und unabhängiges Unternehmen mit Sitz in Poppenhausen, eingebettet  
in die malerische Rhönlandschaft – nur 16 Kilometer von Fulda entfernt und innerhalb des UNESCO- Biosphären-
reservats Rhön. Hier entwickeln, produzieren und vermarkten wir hochwertige Systemmöbel unter dem Anspruch 
„Made in Germany“.

Unser Ziel ist langlebige Möbel mit zeitloser Schönheit. Sie zeichnen sich durch edle Materialien und Verarbeitung, 
elegante Proportionen und klare Linien aus. Kurz gesagt: Minimalismus, zeitlose Eleganz und Funktionalität im 
Design, gepaart mit Qualität und Langlebigkeit, sind unsere Werte.

Unser Handeln basiert auf unseren Kernwerten, und alles, was wir tun, geschieht mit einem besonderen Bewusstsein 
für die Gemeinschaften, Beziehungen, Umgebungen und Menschen, für die wir gestalten. Dafür setzt sich unser 
40-köpfiges Team jeden Tag ein. Piure entwirft anspruchsvolle Möbel von luxuriöser Schlichtheit, die mit vielen 
feinen Details überzeugen.

Design
Mit unseren finessenreichen Designs wollen wir nichts weniger, als Ihr Zuhause schöner machen. Und Sie ein 
bisschen glücklicher. Denn unsere Wohnräume sind zentrale Bereiche unseres Lebens. Wunderbare Orte, um uns 
selbst auszudrücken. Freundschaften zu pflegen. Zur Ruhe zu kommen und uns den wesentlichen Dingen zu widmen.

Nachhaltigkeit
Wir wollen aber nicht nur schöne Möbel bauen. Wir wollen dies auch in einer Weise tun, dass den Menschen in 
unserer Gesellschaft gedient ist. Wir stellen langlebige Produkte her und schonen Ressourcen. Wir setzen umwelt
freundliche Materialien und Technologien ein und beziehen unsere Materialien zu 80 % aus Deutschland und zu 
20 % aus Europa. Die verwendeten Materialien sind alle nach den EU-Richtlinien zertifiziert. Wir fertigen aus
schließlich in Deutschland, denn wir legen Wert auf korrekte Arbeitsbedingungen, – bei uns, aber auch bei Partnern 
und Lieferanten. Das hat für uns Qualität. 

Konfiguration
Unsere hohe Produkt- und Materialvielfalt ermöglicht es Ihnen, auf Basis unseres Systems Ihr Wunschmöbel zu  
gestalten. Mit unseren Konfiguratoren (siehe S. 128) können Sie spielerisch die unendlichen Möglichkeiten ent
decken. Die High-End-Visualisierungen Ihres Möbelentwurfs lassen sich beliebig drehen, die Fronten öffnen und 
unsere vielfältigen Innenausstattungsvarianten ausprobieren. Eine integrierte Preisberechnung und Ihr individuelles 
Konfigurationsprotokoll ermöglicht Ihnen, Ihre Wunschplanung mit einem Piure-Partner zu besprechen.

Wir wünschen Ihnen viel Freude auf den folgenden Seiten!

Welcome to Piure 
Piure is a German, family-run, and independent company based in Poppenhausen, nestled in the picturesque Rhön
landscape—just 16 kilometers from Fulda and within the UNESCO Rhön Biosphere Reserve. Here, we develop,
produce, and market high-quality system furniture under the claim "Made in Germany."

Our goal is to create durable furniture with timeless beauty. It is distinguished by refined materials and 
craftsmanship, elegant proportions, and clean lines. In short: minimalism, timeless elegance, and functional design, 
combined with quality and longevity, define our values.

Our actions are guided by our core values, and everything we do is driven by a deep awareness of the communities,
relationships, environments, and individuals for whom we design. This is what our team of 40 employees is
committed to every day. Piure designs sophisticated furniture of luxurious simplicity, distinguished by many fine 
details.

Design
Our elaborate designs are aimed at making your home more beautiful and you just that little bit happier. Our home 
is a central part of our life. A wonderful place to express ourselves, to maintain friendships, to wind down and to 
concentrate on the essential things in life.

Sustainability 
But we don't just want to build beautiful furniture. We also want to do so in a way that serves the people in our 
society. We manufacture durable products and conserve resources. We use environmentally friendly materials and 
technologies and source 80 % of our materials from Germany and 20 % from Europe. The materials we use are 
all certified according to EU directives. We manufacture exclusively in Germany, because we attach importance to 
correct working conditions, – at our company, but also at partners and suppliers. That has quality for us.  
 
Configuration 
Our high product and material variety enables you to design your desired furniture based on our system. With our 
configurators (see p. 128) you can playfully discover the endless possibilities. You can rotate the high-end 
visualizations of your furniture design as you wish, open the fronts and try out our wide range of interior design 
options. An integrated price calculation and your individual configuration protocol allows you to discuss your
desired design with a Piure partner. 
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Nex Sideboard – Minimalistisch, luxuriös und elegant. 
Nichts ist zu viel, aber auch nichts zu wenig. Die hauchdünnen Abdeckplatten und Außenseiten sind aufwendig auf 
Gehrung geschnitten, stoßen perfekt aufeinander und umrahmen mit einer filigranen Schattenfuge den Korpus, dem 
wir ein klares, filigran ausgebildetes Fugenbild geschenkt haben. Feinheit auf den ersten Blick.

Nex Sideboard – Minimalist, luxurious and elegant.
Nothing overdone, and nothing underdone. The interplay of surfaces and lines is held in exciting proportion and 
marked by luxurious reserve. The wafer-thin tops and exteriors are elaborately mitred and perfectly matched, framing 
the carcass with a filigree shadow gap, which we give a clear, delicately crafted design. Fineness at first glance.
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The planning philosophy of Nex Sideboard is based on a flexible corpus system. The corpus with many front functions 
are available in 7 heights, 9 widths and 2 depths. The corpus can be stacked side by side or on top of each other 
depending on your functional needs. All visible components are available in matt lacquer, high gloss, veneer or glass 
and in many colors, and you can mix everything as you wish. The cover panels can be planned up to a continuous 
length of 360 cm. The variety of materials includes matt lacquer, high gloss, veneer, glass, matt glass, glass wave and 
stone slabs.

Die Planungsphilosphie von Nex Sideboard basiert auf einem flexiblen Korpussystem. Die Korpusse mit vielen 
Frontfunktionen gibt es in 7 Höhen, 9 Breiten und 2 Tiefen. Die Korpusse können nebeneinander oder übereinander 
gestapelt werden je nach Ihren Funktionswünschen. Alle sichtbaren Komponenten gibt es in Mattlack, Hochglanz, 
Furnier oder Glas und in vielen Farben, wobei Sie alles beliebig mischen können. Die Abdeckplatten können bis zu 
einer durchgehenden Länge von 360 cm geplant werden. Die Materialvielfalt umfasst Mattlack, Hochglanz, Furnier, 
Glas, mattes Glas, Glas Wave sowie Steinplatten.
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The minimalistic design of the Nex sideboard perfectly accentuates noble materials and high-quality workmanship.
The choice of corpus creates exciting play of lines. Each visible element can be chosen in its own color and finish, from 
completely monochrome to pop art. Thus, centrally placed glass fronts, set brilliant effects. Precious woods give the 
sideboards a special warmth.

Das minimalistische Design des Nex Sideboards bringt edle Materialien und hochwertige Verarbeitung bestens zur 
Geltung. Durch die Wahl der Korpusse entstehen spannende Linienspiele. Jedes sichtbare Element kann in einer 
eigenen Farbe und Ausführung gewählt werden, von ganz monochrom bis zur Pop-Art. So setzen mittig geplante 
Glasfronten glänzende Effekte. Edle Hölzer verleihen den Sideboards besondere Wärme.
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Nex sideboards can be placed upright, wall-mounted or even freestanding in the center of the room.
Aesthetic, atmospheric and perimeter LED lighting for wall-mounted sideboards enhances the luxurious touch.

Die Nex Sideboards können stehend, wandhängend oder auch freistehend in der Mitte des Raums platziert werden.
Eine ästhetische, stimmungsvolle und umlaufende LED-Beleuchtung für wandhängende Sideboards verstärkt den 
luxuriösen Touch.
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The open compartments beautifully emphasize the visible and invisible storage space. They can be integrated in any 
position, tone on tone or with an accent color or veneer finish. The edge of the open compartment is elaborately beveled 
and integrates visually wonderful next to closed fronts. So you have your important things and pieces quickly at hand.

Die offenen Fächer betonen besonders schön den sichtbaren und unsichtbaren Stauraum. Sie lassen Sich an jeder 
beliebigen Position integrieren, Ton in Ton oder mit einer Akzentfarbe oder einer Furnierausführung. Die Kante des 
offenen Faches ist aufwendig gefast und integriert sich optisch wundervoll neben geschlossenen Fronten ein. So hat 
man seine wichtigen Dinge und Stücke schnell griffbereit. 
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You can order the Nex Sideboard with a handleless touch system or with fine recessed grip. It’s possible to 
set a color accent with the seamlessly integrated aluminium strip placed in the recess. In the example shown, 
it is lacquered darker than the color of the sideboard – but you can choose any color you like.

Das Nex Sideboard können Sie grifflos mit einem Touch-System oder mit einer feinen Griffmulde bestellen. 
Durch die nahtlos eingesetzte Aluminiumleiste in der Mulde können Sie einen farblichen Akzent setzen. Hier ist sie 
dunkler lackiert als die Farbe des Sideboards – sie kann jedoch in jeder Farbe gewählt werden. 
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Our Nex Sideboard interprets this in the form of a cube – pure, clear and extremely sophisticated. As well as in many 
luxurious details. For example, with the precisely fitted metal insert in the top panel. The recessed section “floats” 
delicately above the piece of furniture, separated only by a subtle shadow gap and accentuated by the fine alternation 
of materials and colors. The Twin Box also underscores this special character. At the top right or left there is a hollow 
space which provides room for a drawer element. 

Unser Sideboard Nex gibt es als Kubus – pur, klar und sehr sophisticated. Aber eben auch mit vielen luxuriösen 
Details. Etwa mit der präzise eingepassten Metallauflage in der Abdeckplatte. Filigran „schwebt“ der abgesenkte 
Bereich über dem Möbel, nur getrennt durch eine dezente Schattenfuge und akzentuiert durch den feinen Material- 
sowie Farbwechsel. Den besonderen Charakter unterstreicht auch die Twin-Box. Hierfür wird rechts oder links oben 
ein Teil des Möbels ausgespart, um Raum für ein Schubkastenelement zu bieten.
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Hinterbeleuchtete Parsolglastüren, TV-Lösungen, individuelle Ausschnitte zur Kabelführung oder Sondermaße –
die konfigurierbaren Möbel lassen keine Wünsche offen.

Backlit Parsol glass doors, TV solutions, individual cutouts for cable management or special dimensions –  
the configurable furniture leaves nothing to be desired.



Fussgestell Light H 25 cm /  
Base frame light H 25 cm
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FRONTANSICHT / FRONTS

INNENEINTEILUNG / INTERIOR

FUSSVARIANTEN / FOOT VERSIONS

ABDECKPLATTEN / AUSSENSEITEN / COVER PANELS / EXTERIORS

Grifflos / Handleless

Gleitfuß H 3 cm / Glide H 3 cm Winkelgestell H 17 cm / 
Angle frame H 17 cm

Innenschubkasten / Interior drawer5 mm Gehrung / Mitred 5 mm

Griffmulde  / Recessed grip

Bodenplatte H 3 cm / 
Base plate H 3 cm   

Trapezgestell H 22 cm  /
Trapezoidal frame H 22 cm

Auszugboden / Pull-out shelf5 mm auf Stoss /  
Edge to edge 5 mm

Klappe / Flap

Rahmengestell H 20 / 45 cm /
Frame H 20 / 45 cm

Fußgestell H 15 cm /
Base frame H 15 cm

Offenes Fach / Open compartmentSchubkasten / Drawer

Sockel H 7cm / Plinth H 7cm Eckfüße H 13 cm /  
Corner leg H 13 cm

DETAILS / DETAILS

FUSSVARIANTEN / FOOT VERSIONS
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Kabelführung in den Korpus / 
Cable routing in the carcass

Akustikfront /  
Acoustic front for flap

Kabelführung hinter den Korpus /
Cable routing behind carcass

Twin-Box / Twin box

LED-Beleuchtung /  
LED illumination

Twin-Box / Twin box

Vitrine mit Beleuchtung /
Glass cabinet with LED

Kabelauslass / Cable outlet Step-Box mit Auflage /
Step box with top unit

KABELFÜHRUNG / CABLE ROUTING EXTRAS / EXTRAS

DETAILS / DETAILS
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Edit – Smart, modern, flexibel. 
Edit ist ein modulares Sideboard-Programm und ermöglicht maximale Gestaltungsfreiheit  ohne durchgehende 
Abdeckplatte. So lassen sich Module flexibel kombinieren, Materialien mixen und individuelle Designs kreieren – für 
eine moderne, maßgeschneiderte Optik.

Edit – Smart, modern, flexible.

Edit is a modular sideboard program and allows maximum design freedom without a continuous cover plate. 
Modules can be combined flexibly, materials can be mixed and individual designs can be created – for a modern, 
tailor-made look.
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The timeless design fits many interior styles and creates storage space in a modern way. Change the materials – 
matte lacquer, high gloss, noble veneer – or line up modules in the same finish. The joint of the front is repeated 
harmoniously on the top.

Das zeitlose Design passt zu vielen Interior-Styles und schafft auf moderne Art Stauraum. Wechseln Sie die 
Materialien – Mattlack, Hochglanz, edles Furnier – oder reihen Sie Module in der gleichen Ausführung aneinander.
Die Fuge der Front wiederholt sich harmonisch auf dem Top.
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Wählen Sie aus 22 Basismodulen in 3 Höhen und 2 Breiten. Ein Sideboard besteht immer aus mindestens einem 
linken und rechten Außenelement. Dazwischen können beliebig viele Module geplant werden. Dabei kann jedes 
Modul in seiner Ausführung einzeln bestimmt werden. Individuell gestalten Sie Edit durch verschiedene Höhen und 
Fußlösungen.

Choose from 22 basic modules in 3 heights and 2 widths. A sideboard always consists of at least one left and 
right exterior element. Between them, any number of slide in modules can be planned. Thereby each module can 
be determined individually in its design and can be created customized by different heights and base varieties.
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The open compartments emphasize the visible and invisible storage space. They can be integrated in any position, 
tone on tone or with an accent color or veneer finish. The edge of the open compartment is beveled and blends in 
beautifully next to closed fronts. So you have important things quickly at hand – and nicely in view.

Die offenen Fächer betonen den sichtbaren und unsichtbaren Stauraum. Sie lassen sich an jeder beliebigen Position 
integrieren, Ton in Ton oder mit einer Akzentfarbe oder einer Furnierausführung. Die Kante des offenen Faches ist 
aufwendig gefast und fügt sich wundervoll neben geschlossenen Fronten ein. So haben Sie Wichtiges schnell zur 
Hand – und schön im Blick.
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DETAILS / DETAILS

FRONTANSICHT / FRONTS

KABELFÜHRUNG / CABLE ROUTINGINNENEINTEILUNG / INTERIOR

Grifflos / Handleless Klappe / Flap

Fußgestell H 15 cm /  
Base frame H 15 cm

Kufe H 13 cm / Runner H 13 cmSchubkasten / Drawer

Kabelführung / Cable routing

FUSSVARIANTEN / FOOT VERSIONS

Gleitfuß H 3 cm / Glide H 3 cm Bodenplatte H 3 cm /  
Base plate H 3 cm  

Eckfuß H 13 cm /  
Corner leg H 13 cm

Innenschubkasten / Interior drawer
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Nex Box – Der grifflose Solist. 
Mit Nex Box haben wir ein Möbel gestaltet, das dem Ausdruck von Individualität nahezu keine Grenzen setzt. 
Das ungemein breit gefächerte Programm von Nex Box eröffnet für jeden Wunsch, für jede individuelle Situation die 
richtige Lösung. Von Einzelboxen, die man solo nutzen oder zu Ensembles zusammenstellen kann, von der geradlinig 
klassischen bis hin zur kreativ geplanten Kombination ist alles möglich. In vielen anspielungsreichen Farben, in vielen 
Fronten mit raffiniertem Linienspiel, in vielen Höhen und Breiten und mit vielen Fußlösungen. 

Nex Box – The handleless soloist. 
With Nex Box we have designed a piece of furniture which enables an almost limitless expression of individuality. 
The incredibly wide variety of the Nex Box range offers the right solution for any wish, for any individual circumstances. 
Use individual boxes on their own or put them together to form ensembles, anything is possible from conservatively 
classic to creatively combined. In many expressive colors, with many different fronts featuring an ingenious interplay 
of lines, in many heights and widths and with many different leg options. 
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Nex Box is available with doors, drawers, flaps and open compartments for use individually or in combination. With an 
astonishing number of different widths, heights and versions. The more varied the composition, the more exciting the 
interplay of color, shape, material and size. The elegant aluminium overlay is a beautiful place to show your items and 
gives the box a touch of color since you can order it in any Piure matt lacquer color you please.

Bei Nex Box gibt es Türen, Schubkästen, Klappen und offene Fächer als Einzelboxen oder miteinander kombiniert. 
Alle in erstaunlich vielen Breiten, Höhen und Ausführungen. Je vielfältiger die Komposition, desto spannungs- 
voller das Spiel aus Farbe, Form, Material und Volumen. Die feinen Aluminiumauflagen bilden eine schöne Unterlage 
für Ihre Objekte und bereichern die Box um einen farbigen Touch, da sie in allen Piure Mattlackfarben bestellt 
werden können.
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Die Nex Box in Ausführung ‚Furnier‘ ist rundum in Holz verarbeitet. Das offene Fach präsentiert sich mit einem feinen, 
innenliegenden, 10 mm breiten Profil, das von der filigranen, 5 mm breiten Umrandung dezent umrahmt wird. Wohin 
Sie das Möbel auch stellen wollen – einzeln, zu zweit oder in Gruppe – Sie können Nex Box so auswählen, dass es 
immer eine perfekte Figur macht. Zudem lässt es sich aufgrund seiner Einzelbox-Konstruktion leicht versetzen.

Nex box in version 'Veneer' is finished in wood all around. The open compartment presents itself with a fine, internal, 
10 mm wide profile which is discreetly framed by the filigree 5mm wide border. Wherever you decide to place the 
piece – on its own, in a pair or in a group – you can select Nex Box in such a way that it always cuts a perfect figure. 
Plus the individual boxes are easy to move and use in different places thanks to their modular design.
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Hängende Boxen können zu einem kreativen Spiel an der Wand angeordnet werden. Besonders schön bei den 
offenen Fächern, wenn die Innenfarbe kontrastiert.

Boxes can be mounted on the wall in creative arrangements. Contrasting inner colors make the open compartments 
especially beautiful.
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FRONTANSICHT / FRONTS

AUFSATZ / TOP UNIT KABELFÜHRUNG / CABLE ROUTING

Grifflos / Handleless

Aufsatz für Step-Box /  
Top unit for step box

Winkelgestell H 17 cm /  
Angle frame H 17 cm

Trapezgestell H 22 cm / 
Trapezoidal frame H 22 cm

Klappe / Flap

Kabelauslass / Cable outlet

Fußgestell H 15 cm /  
Base frame H 15 cm

Kufe H 13 cm / Runner H 13 cmSchubkasten / Drawer

FUSSVARIANTEN / FOOT VERSIONS

Gleitfuß H 3 cm / Glide H 3 cm Bodenplatte H 3 cm /  
Base plate H 3 cm   

Rahmengestell H 20 / 45 cm / 
Frame H 20 / 45 cm

Sockel H 7 cm / Plinth H 7 cm

Eckfüße H 13 cm /  
Corner leg H 13 cm

DETAILS
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Nex Glamour – Glamour meets simplicity. 
Nex Glamour sind magische Möbel, die bei allem Purismus Glanzlichter setzen und Stück für Stück einzigartig 
und unverwechselbar sind. Keine Oberfläche gleicht der anderen, weil jede Spiegelfront aufwendig per Hand 
gestaltet und gefertigt wird und so dem Möbel einen besonders luxuriösen Ausdruck verleiht. Die Möbel strahlen 
eine Harmonie und Ruhe aus. Wir fertigen Glamour für Sie in verschiedenen festgelegten Varianten – höher und 
niedriger – sowie in vier anspielungsreichen Farbstellungen.

Nex Glamour – Glamour meets simplicity. 
Glamour “reflects” the combination of two worlds and creates a link between minimalist contemporary clarity and a 
bygone era of traditional glass and mirror art. This leads to enchanting furniture which juxtaposes glamour and 
simplicity, with each individual piece being unique and unmistakable. No surface resembles any other as each glass 
front is meticulously designed and crafted by hand, resulting in a piece of furniture which leaves a particularly 
luxurious impression. We produce Glamour in various pre-defined versions, available with higher and lower heights 
and in four striking colors.
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Nex Schrank – Finesse, die auch Stauraum kann. 
Der Nex Schrank ist ein klassischer Kleiderschrank, der durch die sehr feinen Außenseiten respektive Schattenfugen 
besticht. Die feinen Schattenfugen zwischen den Frontelementen und die perfekte Machart, machen den Kleider-
schrank zu einem besonders ästhetischen Objekt – im Ankleide- oder Schlafzimmer. Die Fronten stehen in Mattlack 
oder Hochglanz sowie in allen Farben zur Verfügung, ebenso die feinen Winkel- oder Leistengriffe. 

Nex Wardrobe – Finesse doubling as storage space.
Nex wardrobe is a classic wardrobe that stands out for its very fine exteriors, respectively shadow gaps. The fine 
shadow gaps between the front elements and the perfect way of making, make the closet a particularly aesthetic 
object – in the dressing room or bedroom. The fronts are available in matt lacquer or high gloss and in all colors, 
as well as the fine angular handles or ledge handles.
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Sie können das Möbel grifflos wählen und erzielen damit ein besonders ruhiges Fugenbild oder Sie setzen feine 
Akzente. Denn Sie haben die Wahl aus zwei Griffvarianten (Leiste und Winkel), die es in allen Matt- und 
Hochglanzlacken gibt.

You may choose the furniture without handles and thus achieve a particularly calm joint pattern. Or you can set 
subtle accents: Because you have the choice of two handle variants (ledge and angle), which are available in all matt 
and high gloss lacquers.
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Für die Innenausstattung stehen Fachböden, Innenschubkästen, Auszugsböden, Kleiderstangen, Kleiderlift, Spiegel 
und Beleuchtungselemente zur Verfügung. Selbstverständlich gibt es für alle Programmelemente zahlreiche 
Material-, Farb- und Ausführungsvarianten.

Shelves, interior drawers, pull-out shelves, clothes rail, clothing lift, mirror and lighting elements are available for the 
interior. Of course, there are numerous material, color and design variants for all program features.
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Kleiderlift / Clothing lift Innenschubkästen / Interior drawerInnenraumbeleuchtung / Inside lighting

Winkelgriff / Angular handle Grifflos / Handleless

DETAILS / DETAILS

Leistengriff / Ledge handle
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Nex Regal – So leicht geht Schönheit. 

Leichtigkeit, Eleganz und Finesse, dies waren auch die Eigenschaften, von denen wir uns bei der Gestaltung von Nex 
Regal haben leiten lassen – bis in jedes Detail. Das Nex Regal beinhaltet Elemente, die unsere Designer festgelegt 
haben. Offene Elemente und solche mit fest eingeplanten Fronten – Schubkästen und Türen – können Sie nach 
eigenem Geschmack oder nach praktischen Überlegungen anordnen. Sie erhalten das Nex Regal in zwei Tiefen, fünf 
Höhenelementen und vier Breitenelementen.

Nex Shelf – The ease of beauty.
Lightness, elegance and finesse were also the attributes which guided us in designing Nex shelf – right down to the 
last detail. The Nex shelf includes elements which were defined by our designers. Align open elements and ones with 
a specifically designed front – drawers and doors – to suit your own taste, while taking practical considerations into 
account. Nex shelf comes in two depths, with five height elements and four width elements.
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There is a height-adjustable shelf behind every door. The choice of doorstop is also up to you.
With colored, lacquered inserts, surfaces can be particularly showcased.

Hinter jeder Tür befindet sich ein höhenverstellbarer Fachboden und der Türanschlag ist frei wählbar.
Mit farbig lackierten Einschüben lassen sich Flächen besonders betonen. 
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Vielleicht brauchen Sie für hohe Bildbände oder eine imposante Vase größere Fachhöhen? Dann empfehlen wir ein 
Element, das als offenes Fach geplant wurde. Es erstreckt sich über zwei Fachhöhen und ist ideal, um schönen 
Gegenständen den nötigen Raum zu geben.

Do you perhaps need compartments with greater heights to accommodate large-format picture books or a 
formidable vase? Then we recommend an element designed as an open compartment It extends across two 
compartment heights and is the ideal way to provide beautiful items with the space they require.
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Fascinating compositions result when you use a combination of shelves with various widths as well as open and 
closed elements.

Spannungsreiche Kompositionen ergeben sich, wenn Sie Regale in verschiedenen Breiten, Tiefen oder auch Farben  
miteinander kombinieren und sowohl offene als auch geschlossene Einheiten platzieren.
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Offenes Fach über zwei Ebenen / Open compartment over two levels Farbiger Einschub / Coloured lacquered insertFachboden hinter Tür / Shelf behind door

Schubkasten Push-pull / Drawer with push-pull

DETAILS / DETAILS

Höhenverstellung / Height adjustment
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Flex – Spannungsvolles Ordnungsprinzip,
das sich als Rhythmus offenbart. 

Flex bietet den idealen Rahmen für alle, die ihr individuelles und ästhetisches Ordnungsprinzip selbst komponieren 
wollen. Es gibt bei Flex darum fertige Korpusregale mit fixer Einteilung, die von Ihnen im freien Spiel eingesetzt 
und kombiniert werden können. Wiederholen Sie abwechselnd die verschiedenen Regalelemente und fügen Sie 
andere vorbereitete Elemente hinzu, so gelangen Sie zu einem spannungsvollen Grundraster, das Sie kreativ 
bespielen können. 

Flex – Exciting principle of order
which reveals itself in the form of rhythm.
Flex offers the ideal frame for those wishing to compose their own individual and aesthetic principle of order. 
That’s why Flex provides finished shelves with a fixed partition – which you can use and combine as you please. 
Alternate the various shelf elements and add other prepared elements to establish an exciting basic structure 
which you can use creatively. 
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Eine außergewöhnlich individuelle Optik erreichen Sie durch den Einschub von Boxen, deren rhythmisch verteilte 
Frontflächen auch nach Jahren noch Ihr Auge faszinieren werden.

The result is an extraordinary look with rhythmically divided fronts, a look which remains fascinating even after years 
have gone by.
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The boxes are fixed inserts in the shelf. Boxes can protrude out of the shelf to two different degrees. Boxes which are 
flush with the front always take up two-thirds of the shelf width. Distinctive: the joint between the shelf elements.

Die Boxen sind feste Einschübe in das Regal. Vorspringende Boxen gibt es in zwei verschiedenen Tiefen. Die front-
bündigen Boxen nehmen immer zwei Drittel der Fachbreite ein. Markant: die Zwischenfuge der Regalelemente.
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Flex gibt es auch in sehr dezenten Höhen: Die Regalelemente sind bereits ab einer Höhe von nur
76 cm zu haben.Flex is also available in discreet heights: The shelf elements at a height starting from 76 cm.
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Kombiniert mit durchgehenden Türen bietet Flex viele Möglichkeiten für Stauraum. Die grifflosen Fronten öffnen sich 
durch leichtes Antippen.

Combined with also full-length doors, Flex offers many possibilities for storage space. The handleless fronts open with 
a light tap.
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Regaleinsatz vorstehend / Shelf insert protrudingRegalelemente / Shelf elements Innenbox frontbündig  / Inner box flush with front

TV-Element mit Hi-Fi-Einsatz / TV element with Hi-Fi insert

DETAILS / DETAILS

Office-Desk / Office desk Office-Desk / Office desk
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01 White 33 Acqua 29 Gold 

10 Powder 34 Blu46 Hazel

20 Light grey 50 Navy47 Blush

23 Silk 51 Cool grey40 Rosewood

19 Desert

ST03 Natural

25 Blue grey

ST02 Nero

41 English red

ST01 Grey

11 Earth 44 Graphite15 Purple red

24 Nougat

MI01 Fucile

39 Anthracite35 Green

MI03 Baleno45 Taupe

MI02 Luna

48 Mint

MI04 Golden PG01 Grey17 Coffee

43 Coal

49 Sage

E04 Eiche black / E04 Oak black

N01 Nussbaum / N01 Walnut

E02 Eiche grey / E02 Oak grey

E08 Eiche off-white / E08 Oak off-white E03 Eiche dark / E03 Oak dark

Farben und Materialien / Colors and materials
Mattlack (P), Hochglanz (H), Lackiertes Optiwhite-Glas (G), Lackiertes mattes Optiwhite-Glas(GM),   
Lackiertes Wave-Glas (GM) und Strukturlack (PU)

Matt lacquer (P), High gloss (H), lacquered Optiwhite glass (G), lacquered matt Optiwhite glass (GM),  
xlacquered wave glass (GM) and textured lacquer (PU)

Furnier (E/N), Steinkeramik (ST), Spiegel (MI) und Parsolglas (PG)
Veneer (E/N), Stone ceramic (ST), Mirror (MI) and Parsol glass (PG)

Metallic

93 Silver91 Glow 92 Copper

94 Titan
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Unendlich viele Möglichkeiten – Virtual Reality mit Piure.
Alle Produktvariationen und -perspektiven lassen sich mit unseren 3D-Konfiguratoren verzögerungsfrei und in Echt- 
zeit erkunden. Farb- und Ausführungsmöglichkeiten ändern Sie mit einem Mausklick. Ihr Möbelentwurf lässt sich 
beliebig drehen, die Fronten öffnen und unsere vielfältigen Innenausstattungsvarianten ausprobieren. Die integrierte 
Preisberechnung und das Konfigurationsprotokoll ermöglichen eine finale, schnelle und detaillierte Planung Ihres 
Wunschmöbels mit Ihrem Einrichtungshaus.

ELEMENTBIBLIOTHEK
Wählen Sie ein Element und fügen

Sie es mit einem einfachen Klick Ihrer
Konfiguration hinzu.

ALLGEMEINE KONFIGURATION
Bestimmen Sie hier die übergreifenden

Merkmale für Ihre Planung.

DETAIL KONFIGURATION
Bestimmen Sie hier die Merkmale

für das ausgewählte Element
(Korpus, Rückwand, ...).

piure.de/konfigurator

KREIEREN SIE IHR WUNSCHMÖBEL ÜBER DREI EINFACHE KONFIGURATIONS-SCHRITTE:
CREATE YOUR DESIRED FURNITURE USING THREE SIMPLE CONFIGURATION STEPS:

Infinite possibilities – Virtual Reality with Piure.
All product variations and perspectives can be explored with our 3D configurators without delay and in real time. 
Color and design options can be changed at the click of a mouse. Your furniture design can be rotated as you wish, 
the fronts can be opened and you can try out our wide range of interior design options. The integrated price 
calculation and the configuration protocol allow a final, fast and detailed planning of your desired furniture with 
your furniture store.

piure.de/en/konfigurator

ELEMENTARY LIBRARY
Select an element 

and add it to your configuration
with one click.

GENERAL CONFIGURATION
Determine the overarching 

characteristics for your planning here.

DETAIL CONFIGURATION
Define here the characteristics 

for the selected element 
(carcass, back panel, ...).
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Link – The Human Office.
The office is gaining a cozy atmosphere – and for good reason: A pleasant work environment has been proven to 
boost productivity. This is exactly where Link comes in – the versatile storage program from Piure, which brings both 
organization and stylish accents to offices and living spaces alike. With Link, the office becomes a second home, 
where functionality and comfort blend harmoniously. Its minimalist design and high-quality craftsmanship give it a 
lightness that sets it apart from conventional alternatives. Discover all possibilities and details in our Link – The 
Human Office catalog

Link – The Human Office.
Das Büro bekommt eine wohnliche Atmosphäre – und das nicht ohne Grund: Ein angenehmes Arbeitsumfeld steigert 
erwiesenermaßen die Produktivität. Genau hier setzt Link an – das vielseitige Storage-Programm von Piure, das 
sowohl in Büros als auch in Wohnräumen für Ordnung und stilvolle Akzente sorgt. Mit Link wird das Büro zum zweiten 
Zuhause, in dem Funktionalität und Komfort harmonisch ineinandergreifen. Der minimalistische Charakter und die 
hochwertige Verarbeitung verleihen ihm eine Leichtigkeit, die sich von bisherigen Alternativen abhebt. Alle 
Möglichkeiten und Details entdecken Sie in unserem Link – The Human Office Katalog.

Nex Pur Box
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Pur Collection
With our Pur Collection, we offer a carefully curated selection of modern Piure classics from our planning programs in 
the stunning Piure colors. The pre-configured sideboards, dressers, shelves, and cabinets can be selected quickly and 
impress with their attractive pricing.Discover the products in the individual catalogs.

Nex Pur Box

Edit /Q

Pur Collection
Mit unserer Pur Collection bieten wir eine sorgfältig zusammengestellte Auswahl moderner Piure-Klassiker aus unseren 
Planungsprogrammen in den wunderschönen Piure-Farben an. Die vorkonfigurierten Sideboards, Kommoden, Regale und 
Schränke lassen sich schnell auswählen und überzeugen mit ihrem attraktiven Preis. Entdecken Sie die Möbel in den 
einzelnen Katalogen.

Nex Pur Regal / Nex Pur Shelf

Nex Pur Schrank / Nex Pur Cabinet

FLow Q
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Georgstr. 1a
36163 Poppenhausen
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info@piure.de
www.piure.de

Die Produkte in diesem Katalog entsprechen dem Stand der Drucklegung. Alle Farbwiedergaben können nur eine 
Orientierung vermitteln und sind keine Referenzmuster. Bei den angegebenen Maßen handelt sich um Nennmaße 
und nicht um Produktionsmaße. Abweichungen von Maßdaten und Ausführungen im zumutbaren Rahmen bleiben 
vorbehalten. Produktionsbedingte Änderungen, die der Verbesserung der Qualität und des Designs dienen, bedürfen 
keiner Vorankündigung. Piure empfiehlt Ihnen, lhre Produkte nur und ausschließlich durch autorisierte Händler zu
kaufen, die in der Lage sind, lhnen einen kompetenten Beratungs-, Planungs-, und Verkaufsservice anzubieten.

All information about the products in this catalogue were correct at the time of going to press. All color reproductions 
serve as a guide only and are not reference patterns. Sizes that are listed in the pricelist are nominal sizes and no real 
measurements of production. Differing measures and finishes are subject to modification to a reasonable limit. 
Changes that are due to improvement of quality and design do not require advance notice. Piure recommends that 
you buy your products exclusively from authorized retailers who are in a position to provide you with expert advice, 
planning as well as superior sales service.

© PIURE / 2025




